

# **Verslag vergadering van 25/02/2010**

---

**Aanwezig:** Maria, Esther, Geet, Amy, Heidi, Els, Joris, Ronny, Bea C., Linda, Ann, Mevr. Chris, juf. Karolien, juf. Mieke, Danielle, Bea P.

**Verontschuldigd :** Christel, Evy, Gwenda, Kristien, Nele, Suzy

## **1/ Kienavond**

Alles is zeer goed verlopen. Goed gedaan ! Werkgroep heeft perfect werk afgeleverd, de hoeveelheden (taart, broodjes, chips) waren zeer goed ingeschat. Proficiat aan Gwenda en Ann ! Zaal en kienman zijn vastgelegd voor volgend jaar (**11/02/2011**).

Eén opmerking : de werkljst zou volgend jaar wat gedetailleerder moeten, met vermelding van namen en juiste taken.

Nog een opmerking voor volgend jaar : ook tijdens kienen moet rondgegaan worden voor drank. Hiervoor zouden we tegen volgend jaar best “handjes” voorzien en lijstjes waarop mensen hun bestelling kunnen invullen, zodat het kienen niet verstoord wordt. De school beschikt over “handjes”.

Ann is er volgend jaar niet meer. Wie gaat haar vervangen ? Opgelet : volgend jaar is ook Gwenda's laatste jaar !

Els biedt zich aan en wordt aangesteld als opvolgster van Ann.

## **2/ Kinderfuif**

Het nodige is geregeld. De werkgroep komt nog samen en bespreekt o.a. ook het door Esther voorgestelde alternatief van gelpennen (Blokker) i.p.v. tattoo's.

## **3/ Boekenbeurs**

Boekenbeurs zal terug plaatsvinden in 2011, en opnieuw met Gerry. Die moet gecontacteerd worden voor een datum.

Verantwoordelijken : Marian en Danielle.

Data waarmee rekening moet gehouden worden :

- 9-24/04/2011 : Paasvakantie
- 2/6/2011 : Vormsel (OLH Hemelvaart)
- 12/6/2011 : 1<sup>e</sup> Communie

## **4/ Info school**

- Mevr. Chris bedankt voor de sponsoring van de langlaufbus. Het was een erg leuke dag, er was verse sneeuw, iedereen deed dit keer dezelfde route en dat vonden de kinderen fijn.
- Volgende weken : activiteit voor verschillende leerjaren : Auteur in bib.
- GOK wordt geëvalueerd. Meer info later.
- 10-12/3 : congres voor directrice
- 11/3 : info-avond 6<sup>de</sup> leerjaar
- 17/3 : conferentie (geen school)
- 29/3 : 1A + 4A gaan schaatsen (incl. schaatsles) (andere 2 klassen gaan eind april)
- 30/3 : Meester op de fiets voor 1<sup>e</sup> t.e.m. 3<sup>e</sup> leerjaar
- 30/3 : oudercontact voor 1<sup>e</sup>, 2<sup>e</sup>, 3<sup>e</sup> en 6<sup>e</sup> leerjaar
- 30/3 : in de namiddag infomoment voor instappertjes bij Juf. Patricia
- 1/4 : Poppenkast De paashaas voor kleuters en 1<sup>e</sup> graad
- 1/4 : Meester op de fiets voor 4<sup>e</sup> t.e.m. 6<sup>e</sup> leerjaar

- 1/4 : oudercontact voor 4<sup>e</sup> en 5<sup>e</sup> leerjaar
- 2/4 : Bib-quiz in Het Loo (6<sup>e</sup> leerjaar)
- 6/6 : schoolfeest (tap door OC !)
- 7/6 : lokale verlofdag
- Er zijn veel werken gebeurd, o.a. nieuwe verwarming (nu 1 ketel voor hele school), dit werd voor 70 % gesubsidieerd. Volgende stap is het sanitair vernieuwen. Er is begonnen met het samenstellen van het dossier hiervoor.
- Juf Patricia heeft nu 28 leerlingen, na Pasen komen er minstens 7 bij. Er wordt niet doorgeschoven, omdat het hiervoor te laat op het jaar is. Er komen 7 extra uren voor hulp bij juf Patricia. In de voormiddag zal de klas in 2 worden gesplitst. Probleem : er is geen klaslokaal meer beschikbaar, dus kindjes zullen dan in speelzaal/buiten moeten spelen.

## **5/ Nieuw bestuur**

Er is 1 kandidatuur binnengekomen : Bea P. met Amy. Iedereen is ermee akkoord dat deze twee Marian zullen opvolgen.

Er wordt aan Laila gevraagd of zij verder wil blijven meewerken met de administratie.

Financiën volgend jaar : Marian + Danielle.

Het systeem van de werkgroepen voor de verschillende activiteiten blijkt goed te werken. De verantwoordelijken worden aangesteld. We overlopen even :

- Aafknokenfuif : Bea C. + Marian
- Sintfeest : Laila (Esther gaat mee shoppen)
- Kerstmarkt : Greet + ? (Greet zoekt zelf collega)
- Kienen : Gwenda + Els
- Boekenbeurs : Marian + Danielle

Datum voor Sintfeest moet nog worden vastgelegd. Mevr. Chris checkt agenda en dan beslissen we volgende vergadering.

In verband hiermee te bekijken :

- sintproject
- sint bij kleuters in de klas laten komen (evt. in voormiddag, maar dan moet wel een andere sint voorzien worden want de huidige kan alleen in de namiddag).

## **6/ Rondvraag**

- ☑ Tent aankopen ? Nu wordt altijd de tent van Marian gebruikt, maar er wordt over nagedacht om als OC zelf een tent aan te kopen. Mevr. Chris weet misschien een tweedehandstent te koop, ze informeert ernaar. Misschien ook te vinden op [www.jorisco.be](http://www.jorisco.be) ?
- ☑ In één van de kleuterklassen zijn gekopieerde cd's uitgedeeld als verjaardagscadeautje, kan dit ? Moet het algemeen cadeaubeleid worden aangepakt ? Voorstel nieuw systeem : verjaardag wordt in de klas gevierd, jarige mag cake/fruit/... meebrengen naar klas en er wordt een boekenlijst of iets dergelijks voorzien als ouders iets zouden willen kopen voor klas (ter vervanging van individuele cadeautjes). Dit zou in september kunnen worden ingevoerd (dan in info-brochure + op info-avond meedelen).
- ☑ Linda heeft een idee i.v.m. kerstkaartjes, dit wordt behandeld in de werkgroep Kerstmarkt.
- ☑ Ester : carnaval was heel leuk, en bezoek aan kermis op die dag ook, heel fijn initiatief ! Mevr. Chris deelt mee dat kermis dit jaar gratis was, maar dat volgend jaar zal moeten betaald worden. Door het oudercomité ? Er moet onderhandeld worden over de prijs ! Marian en Amy gaan naar Viviane om te onderhandelen. Suggestie : muziek bij stoet zou leuk zijn. Amy kent iemand met een carnaval/muziekinstallatie.

- ☒ Greet vertelt over schoolkalender die in andere school wordt gemaakt en verkocht in het begin van het schooljaar, met foto's van kinderen en vermelding van de belangrijke data tijdens het schooljaar. Dit kan met klasfoto's of met groepsfoto's van leerlingen die in die maand verjaren. We zouden deze foto's evt. zelf kunnen maken ?
- ☒ Bea P. heeft telefoon gehad van René van de bankjes. Er wordt beslist om 6 stuks te bestellen, met levering in de week voor de paasvakantie.
- ☒ Bea P. meldt probleem met afwezigheidsbriefjes en het feit dat de school niet verwittigt als dat niet in orde is. Probleem stelt zich vooral met afwezigheidsbriefjes waarvan de ouders denken dat ze geldig zijn (i.c. een briefje van het secretariaat van het medisch centrum i.v.m. een consultatie bij een dokter daar : dat blijkt niet te volstaan, het moet van de dokter zelf komen).
- ☒ Marian meldt dat het fruit van het tutti-frutti-project niet altijd ok is.
- ☒ Marian : kinderen van de hogere graad helpen in lagere klassen met bakken drank, knutselen, enz. Sommigen worden hiervoor beloond, anderen niet, dat hangt van de leerkracht in kwestie af. Die verschillende behandeling wordt niet goed begrepen door de kinderen. Bovendien wordt soms beloond met snoep, terwijl dit eigenlijk niet mag op school.
- ☒ Volgende vergadering : **22/04/2010** !

**Data om niet te vergeten!!!**

<b>22/04/2010</b>	20u00 vergadering kinderfuif
<b>08/05/2010</b>	Kinderfuif@De Griffel
<b>26/05/2010</b>	20u00 vergadering schoolfeest
<b>06/06/2010</b>	Schoolfeest

Je vindt dit verslag ook terug op [http://www.bloggen.be/oudervereniging\\_wereldwijzer](http://www.bloggen.be/oudervereniging_wereldwijzer)